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Hvar, 30. srjednja 2018.g.

ZAPISNIK

Sa sjednice Skolskog odbora Osnovne Skole Hvar ( u daljnjem tekst: Skola), odrLane dana 30. sijednja
2019.godine zakazane u 19:00 sati u uredu ravnateljice Skole.

Nazodni dlanovi Skolskog odbora:

1. Natalija S6epanovi6, predsjednica Skolskog odbora

2. B o1o Svetina, zamjenik predsj ednice Skolsko g odbora

3. RuZica Curin, dlan

4. Mar gita Petri6 Hraste, dlan

5. Sandra Tudor, dlan

6. Jure Milidi6, dlan

Ostali nazo(ru

1. Nada Jelidi6, ravnateljica Skole

2. Ela Matkovii, radunovotkinja Skole

3. Magda Buratovid, tajnica Skole

Odsutni dlanovi:

1. Nela Raki6 Paduan

Zapo(eto u 19:00 sati.

Zazapisrudara jejednoglasno izabranatajnica Magda Buratovi6. Natalija S6epanovi6, predsjednica Skolskol

odbora, uzpozdrav nazodnima otvara sjednicu, potvrduje da je na istoj od sedam (7) nazodno Sest (6)

dlanova, dime se mogu donositi pravovaljane odluke te predlaZe slijedeii dnevni red:

1. Verifikacija zapisnika sa prethodne sjednice odr?ane 07. prosinc a2018.
2. Prijedlog za dono5enje novog Statuta Osnovne Skole Hvar Osnivadu (Splitsko-dalmatinska Zupamja)

na suglasnost



Prijedlog za dono5enje novog Pravilnika o nadinu i postupku zapo5ljavanja te vrednovanju kandidata
za zapolljavanje Osnivadu (splitsko-dalmatinska Zupanija) na suglasnost
Usvajanje Izmjena i dopuna godiSnjeg plana i programa za20l8.D0l9.Skolsku godinu
Plan nabave za20l9. godinu
Razno

usvojen.

prosinca 2018. godine dala na usvajanje. Zapisnik je jednoglasno

Izmjena i dopuna Zakona odgoju i obrazovanju nastupila potreba za dono5enjem novog Statuta 5ko1e s

obzirom je izlzmlena i dopuna zakonaproiza5lo dosta promjena. Navela je kako su isti dobili i kao privitak
uz poziv za sjednicu. Rasprave nije bilo, te je predsjednica todku dala na glasovanje. Ista je jednoglasno
usvojena.

AD 3.) Predsjednica Skolskog odbora je dala rijed ravnateljici. Ravnateljica je objasnila kako je stupanjem
na snagu lzmjenai dopuna ZOOOS proiza5la potreba za donoSenjem Pravilnika. Kojim bi se pobliZe
reguliralo zapo5ljavanje. Ukratko je objasnila je nqvairule stavke, te je naglaSeno kako 6e i na dalje o
zapo5ljavanju odludivati Skohki odbor, aliuzprethodno testiranje kandidata od strane imenovanog
povjerenstva koje 6e renitate testiranja dati na glasanje na sjednicama Odbora. Nakon kratke rasprave,
todka je jednoglasno usvojena.

AD 4.) Ravnateljica je Skolski odbor izvijestila kako se u izmjene Godi5njeg plana i programa odnose na
izmjene zaduLeryazaranedriStvo 8a. razredukojeg sadapreuzimaZ.S. Objasnila je kako je to najbolleza
njihov razred s obzirom na njihove specifidnosti te je zamolila za usvajanje istog. Rasprave nije bilo.
Todka je jednoglasno usvojena.

AD 5.) Predsjednica je dala rijed radunovotkinji Skole. Objasnila je kako je Skola prema zakonu o javnoj
nabavi duZna donijeti plan nabave kao i financijski plan koji se na njega oslanja. U planu nabave se nalaze
iznosi ve6i od 20.000,00 kn te se isti objavljuje na stranice Skole i u elektronskom oglasniku. Rasprave nije
bilo, te je ista todka dana na glasovanje. Ista je jednoglasno usvojena. r

Sjednica je zavriila:u 19:20.

Zapisnik vodila: Skolskog odbora:
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Natalija S6epanovi6
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